



MANITOBA

THE PROVINCIAL FLAG ACT

C.C.S.M. c. F130

LOI SUR LE DRAPEAU PROVINCIAL

c. F130 de la *C.P.L.M.*

As of 6 Dec 2021, this is the most current version available. It is current for the period set out in the footer below.

It is the first version and has not been amended.

Le texte figurant ci-dessous constitue la codification la plus récente en date du 6 déc. 2021. Son contenu était à jour pendant la période indiquée en bas de page.

Il s'agit de la première version; elle n'a fait l'objet d'aucune modification.

LEGISLATIVE HISTORY

The Provincial Flag Act, C.C.S.M. c. F130

Enacted by

RSM 1987, c. F130

Amended by

RSM 1987 Corr.

Proclamation status (for provisions in force by proclamation)

whole Act: in force on 1 Feb 1988 (Man. Gaz. 6 Feb 1988)

HISTORIQUE

Loi sur le drapeau provincial, c. F130 de la C.P.L.M.

Édictée par

L.R.M. 1987, c. F130

Modifiée par

L.R.M. 1987 corr.

État des dispositions qui entrent en vigueur par proclamation

l'ensemble de la Loi : en vigueur le 1^{er} févr. 1988 (Gaz. du Man. : 6 févr. 1988)

CHAPTER F130

THE PROVINCIAL FLAG ACT

HER MAJESTY, by and with the advice and consent of the Legislative Assembly of Manitoba, enacts as follows:

Flag adopted

1 The flag described and illustrated in the Schedule hereto is adopted as, and shall be, the flag of Manitoba.

SCHEDULE

1. Description:

A flag of the shade of red specified in the next following paragraph and the proportions two by length and one by width with the Union Jack occupying the upper quarter next the staff and with the shield of the armorial ensigns of the province centred in the half farthest from the staff.

British Admiralty Colour Code No. T1144 for nylon worsted bunting and No. T818A for other bunting.

2. Illustration:

CHAPITRE F130

LOI SUR LE DRAPEAU PROVINCIAL

SA MAJESTÉ, sur l'avis et du consentement de l'Assemblée législative du Manitoba, édicte :

Adoption d'un drapeau

1 Le drapeau décrit et représenté en annexe est adopté comme drapeau du Manitoba.

ANNEXE

1. Description :

Un drapeau dont les proportions indiquent un battant de deux contre un guindant de un : sur champ de gueules, tel que spécifié au paragraphe suivant, l'Union Jack au canton supérieur dextre, les armoiries du Manitoba au centre de la moitié senestre.

Pour les étamines en worsted de nylon, code des couleurs de la Marine britannique n° T1144, et code n° T818A pour les autres étamines.

L.R.M. 1987, corr.

2. Représentation :